
Dobrý den pane Kocourku, 
 
testoval jsem zesilovač s kabelem (pozn. Kabelguru LAPP), filtrem Supra a následně bez 
filtru. Výsledek mě překvapil. Rozhodovala kvalita nahrávky. Kvalitní nahrávka zněla s 
filtrem i bez filtru téměř stejně. Rozdíl se dal poznat u "nekvalitní nahrávky". Bez filtru zněla 
nahrávka ostřeji (jasněji) a s filtrem byla nahrávka trochu zatlumena. Ale ruku na srdce kdo 
řekne, která nahrávka je ta správná. 
 
Od nahrávacího studia až po konečného uživatele prodělá nahrávka hodně změn (studio, 
vydavatel, nosič ...). Závěrem mohu říct, že kabely jsou jednoznačně v mé sestavě přínosem. 
Jak jsem již psal hudba se uklidnila a dá se poslouchat bez problému dlouhou dobu.  
 
Děkuji vám, za váš velmi kvalitní výrobek. Držím vám palce. 
 
  
S pozdravem 
 
R.Winter 
 
 
 
 

Dobrý den pane Kocourku, 

otestoval jsem silové kabely na jednotlivých komponentách. Na zesilovači jsem to ještě 
nestihl. Testoval jsem na zapůjčeném filtru Supra a sluchátkách. 

Pro centrum Popcorn c200 a dac 2.7 je to jednoznačně přínos. Krátce řečeno zvuk se sklidnil 
ve středním pásmu a není tak "ostrý". Je příjemný na poslech. Předpokládám, že kabely a filtr 
potřebují nějaký čas na zahoření. 

S pozdravem 

 
R.Winter 

 


